



Switzerland.

Schweizer Aussteller / Swiss Exhibitors

HANNOVER MESSE, Research & Technology
1.–5. April 2019, Halle 2, Stand C39



Basel Precision Instruments

Basel Precision Instruments GmbH

c/o Universität Basel, Departement Physik
Klingelbergstr 82, CH-4056 Basel
Dr. Parisa Fallahi, +41 79 424 8613
pfallahi.baspi@gmail.com, www.baspi.ch

Basel Precision Instruments GmbH entwickelt ultra-low noise ultra-high precision Labor und Test Elektronik, inklusive Spannungsquellen und Vorverstärker.

Basel Precision Instruments GmbH is an early stage start up that develops and offers ultra-low noise ultra-high precision laboratory and test electronics, including voltage sources and preamplifiers.



Dronistics

LIS-IMT-STI-EPFL, office MED1 1612
Station 9, EPFL, CH-1015 Lausanne
Przemyslaw Kornatowski, +41 76 690 0063
p.kornatowski@dronistics.ch, <https://dronistics.ch/>

Dronistics autonome Lieferdrohnen bringen Sendungen wirtschaftlich und effizient direkt in die Hand des Empfängers. Unsere Drohnen sind sicher und handlich.

Dronistics' line of autonomous flying delivery drones are designed for last centimeter delivery of goods to people. They are safe, portable and efficiently deliver a package directly to your hand.

**FES-ability**

Chemin Des Mines 9, CH-1203 Genève
Andrea Crema, +41 76 776 4612
contact@fes-ability.ch, www.fes-ability.ch

Wir entwickeln Technologien für die Neuro Rehabilitation von Schlaganfall-Patienten durch funktionale Elektrostimulation und tragbare Robotik.

We develop technology for post stroke neurorehabilitation with Functional Electrical Stimulation and Wearable Robotics.

**LuckaBox Logistics AG**

Katharina-Sulzer-Platz 10, CH-8400 Winterthur
Nadia Baumgartner, +41 79 549 2846
nadia.baumgartner@luckabox.ch, www.luckabox.ch

LuckaBox ist eine cloud-basierte Plattform für On-Demand Lieferungen und Warehousing um Händler und Hersteller das anzubieten, was ihre Kunden immer mehr verlangen: On-Demand Lieferungen.

LuckaBox is a cloud-based platform for on-demand deliveries and warehousing to provide retailers and manufacturers with what their customers increasingly demand: on-demand deliveries.

**NCCR Robotics – Swiss National Center of Competence in Research Robotics**

EPFL STI NCCR Robotics, MED 1 1526, Station 9
CH-1015 Lausanne
Dr. Jan Kerschgens, +41 21 693 0178
jan.kerschgens@epfl.ch, <https://nccr-robotics.ch>

NCCR Robotics bringt einige der besten Robotik-Labore der Schweiz zusammen, um die Forschung, die Ausbildung und den Technologietransfer in den Bereichen der Wearable, Mobilen und Educational Robotik voranzutreiben.

NCCR Robotics brings together a selection of the top robotics laboratories in Switzerland to advance research, education and technology transfer within the areas of Wearable, Mobile and Educational Robotics.

**Qzabre GmbH**

HPF F5, Otto Stern Weg 1, CH-8093 Zürich
Dr. Gabriel Puebla-Hellmann, +41 76 571 3087
gabriel@qzabre.com. www.QZabre.com

Wir bieten Systeme an für das Abbilden von Strömen und Magnetfeldern im Nanometerbereich.

We provide solutions for imaging currents and magnetic fields on the nanometer scale.

**Securaxis**

Mon Idee 151, CH-1253 Vandoeuvres
Gaetan Vannay, +41 79 777 0341
gvannay@securaxis.com, www.securaxis.com

Intelligenter akustischer Sensor für die Echtzeitanalyse, Berichterstellung und Lokalisierung von Geräuschen, für Monitoring des Zustands der Infrastruktur, für Sicherheit und Verkehrsmanagement.

Smart acoustic sensor localizing, analyzing, and reporting sounds in real time, for infrastructure health monitoring, for safety & security and for traffic management.

**Sevensense Robotics AG**

Weinbergstrasse 35, CH-8092 Zürich
Gianluca Cesari, +41 44 633 9373
gianluca.cesari@sevensesence.ch, www.sevensesence.ch

Sevensense entwickelt Kamera-basierte Lokalisierungs- und Navigationslösungen für die nächste Generation mobiler Roboter.

Sevensense develops camera-based localization and navigation solutions for next generation mobile robots.

**SoHHytec**

Rue de Plan 15, CH-1023 Crissier
Dr. Saurabh Tembhurne, +41 21 693 3890
saurabh.tembhurne@sohhytec.com
www.sohhytec.com

Wir bieten sauberere und umweltfreundlichere erneuerbare Systeme für die Produktion von Solarwasserstoff, Strom und Wärme vor Ort.

SoHHytec is your caterer for solar fuel and energy needs. We provide innovative renewable system for onsite production of solar Hydrogen, Electricity and Heat which is cleaner and greener.

**Swiss Vault Systems AG**

Birsigstrasse 10, CH-4054 Basel
Alysha Reinard, +41 78 200 3444
a.reinard@swissvault.io, https://www.swissvault.io

Wir bieten Datenspeicher- und -management Systeme, die Strom und Platz sparen. Unsere Einheiten sind eigenständige Hardware-Boxen für Datenspeicher mit Rechenleistung und proprietärer Software zur Analyse, Verwaltung und Speicherung der Daten.

We provide data storage and management systems that are power and space efficient. Our units are self-contained data storage hardware boxes, with computing power and proprietary software to analyze, manage, and store the data.

<http://www.neonatologie.usz.ch/forschung/borl/Seiten/default.aspx>

Wir präsentieren ein Startprojekt: KaleiBox, ein tragbares Gerät für die nichtinvasive optische 3D-Bildgebung. Anwendungen umfassen medizinische Bildgebung, Umweltwissenschaften und Landwirtschaft.

We present a start-up project: KaleiBox, a portable device for non-invasive 3D optical imaging. Potential application includes medical imaging, environmental science and agriculture.

Veranstalter / Organizer



SCHOCH MARKETING

SCHOCH Marketing

Expo & Special Event Management
Haldenstrasse 5a, CH-8142 Uitikon
Reto Schoch, +41 44 400 3350
info@schoch-marketing.ch
www.schoch-marketing.ch

Projektpartner / Project Partners



Schweizerische Eidgenossenschaft
Confédération suisse
Confederazione Svizzera
Confederaziun svizra
Swiss Confederation

Innosuisse – Swiss Innovation Agency

www.innosuisse.ch



FONDS NATIONAL SUISSE
SCHWEIZERISCHER NATIONALFONDS
FONDO NAZIONALE SVIZZERO
SWISS NATIONAL SCIENCE FOUNDATION

www.snf.ch

BRIDGE

www.bridge.ch



www.s-ge.com



Handelskammer
Deutschland Schweiz

Wir wissen, was Sie wissen müssen

www.handelskammer-d-ch.com
